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Új taggal bővült a csapat! 

Székesfehérvár Rally előzetes 

Az év legkomplexebb futama vár a Balogh Jani, Holczer Dani párosra a hétvégén, 

Székesfehérváron.  A nyári hőség mellett az első nap murván, majd másnap 

aszfalton kell a lehető leggyorsabban autózniuk ahhoz, hogy a kategóriában újra 

az elsőségért tudjanak versenybe szállni.  

Balogh Jani: „Ez a két nap nem lesz egy sétagalopp. A lehető leggyorsabban 

szeretnénk menni. A technikai részére még nem tudjuk, hogy mit fogunk kitalálni 

arra vonatkozóan, hogy a lehető legkevésbé használjuk el a kocsit, hogy az 

aszfalton is teljes értékű autóval tudjunk menni. Nyílván a vasárnapi program is 

komoly kihívás, de ebben a melegben a poros murván versenyezni igazán embert 

próbáló lesz. Van, amit még nem véglegesítettünk, hiszen a pályabejárás fogja, 

hozni, hogy milyen abroncs keverékkel foguk menni és a többi beállítást. A 

vasárnapi időjárásban vannak kérdőjelek, mert akár egy futó záporba is 

beleszaladhatunk. Egy rendkívül összetett és komplex verseny vár ránk, nem lesz 

könnyű megtalálni a helyes útirányt.” 

A program és a pályák hasonlóak lesznek a tavalyi évhez, így némi elemzés után 

tudni lehet, min kell változtatni. 

Balogh Jani: „ A 2014-es eredményünkkel és teljesítményünkkel nem voltam 

megelégedve, úgyhogy szeretnénk elégtételt venni. Nagyon bízom benne, hogy 

azok a változtatások, amiket kitaláltunk és az autónak a problémája, ami sajnos a 

Szombathely ralinak részben megpecsételte a sorsát, ki tudjuk küszöbölni és teljes 

mellszélességgel neki tudunk állni és gyorsan fogunk tudni menni minden 

szakaszon.”  

Ez a hétvége a folyamatos alkalmazkodásról fog szólni. A különböző típusú 

útfelület valamint a folyamatosan tisztuló murva vagy porosodó aszfalt állandó 

improvizációt fognak igényelni.  

Balogh Jani: „Vannak kérdőjelek, amikre ott helyben az adott pillanatban kell a 

legoptimálisabban reagálni. Hasonló dolog vár ránk, mint tavaly annyi, hogy jóval 

melegebb lesz, ami erősebb igénybevételt jelent majd embernek és gépnek is 

egyaránt.”  

A versenyt megelőző napokban nem egy átlagos felkészülés jutott Janinak, hiszen 

a második kisfiújukat várták, aki futópercre érkezett meg a legoptimálisabb 

időben.  
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Balogh Jani: „Várjuk a futamot, van bennem egy egészséges izgalom. 

Felkészültünk amennyire fel lehetett készülni, talán többet is foglalkoztam ennek 

az elemzésével az elmúlt pár napban már amennyire az időm engedte. 

Mondhatjuk, hogy készen vagyunk, hiszen szerda hajnal 3-kor már bent voltunk a 

korházban és megszületett a második fiúnk Balogh Bulcsú Vince. Úgy tűnik a 

kissrác versenyzőnek már jó lesz. Tudta, hogy mikor kell jönni, hiszen ez volt az 

egyetlen időpont, ami szóba jöhetett. Arra voltunk felkészülve a párommal, hogy 

ezt neki kell egyedül megoldania, de így részt tudtam venni ezen az eseményen, 

ami nagy örömömre szolgál, és ami talán egy plusztöltést is ad a hétvége előtt. 

Ennek tudatában, hogy tudom, minden rendben van 100%-ban a versenyre fogok 

tudni koncentrálni.” 

 


